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1. Innledning 1 

 

Formålet med et plandokument er å gi generalforsamlingen et helhetlig bilde av foreningens 2 

tilstand, peke på hva som har gått bra og hva som har forbedringspotensial. Åpenhet om 3 

foreningens styrker og svakheter er essensielt for et godt plandokument. Plandokumentet er 4 

ment som en hjelpende hånd til neste arbeidsutvalg.  5 

 6 

 

2. Politikk 7 

 

2.1 Politisk forum 8 

Politisk forum har fungert bra med godt samarbeid fra politisk utvalg sine. Det er viktig at 9 

foreningen fortsetter med jevnlig arrangering av politisk forum slik at medlemmer får 10 

muligheten til å utvikle politikken til Akershus Unge Høyre.  11 

 12 

Politisk forum har behandlet politikk som har vært dagsaktuelt, kontra tidligere år og det bør 13 

fortsettes. Videre kan det også være lurt at lokalforeningenes resolusjoner prioriteres litt 14 

høyere. Det har likevel ikke vært enkelt ettersom lokalforeningene har skrevet færre 15 

resolusjoner enn forventet. En løsning på dette kan heller være å la lokalforeningene velge 16 

selv når de ønsker å ha egne politiske forum, istedenfor å pålegge dem å arrangere det på et 17 

viss tidspunkt.  18 

 19 

Arbeidsutvalget må også bli mer bevisst på ordbruken og tonen de bruker på talerstolen 20 

siden det er de som setter standarden for debatten. 21 

 22 

Plankomiteen anbefaler at:  23 

• Politisk utvalg fortsetter å skrive om dagsaktuelle saker  24 

• 1. nestleder legge opp til at lokalforeningene i større grad kan velge selv når de vil ha 25 

politisk forum  26 

• Å prioritere lokalforeningenes resolusjoner høyere  27 

 28 

 

2.2 Politisk utvalg 29 

Politisk utvalg har hatt et godt samarbeid det siste året og har blitt ledet bra. Utvalget er et 30 

viktig organ i Akershus Unge Høyre for politikkutvikling og er et viktig politisk verksted for 31 

lokale 1. nestledere. Det er også fint at utvalget har hatt foredrag på starten av året.  32 

 33 



 

 1 

Det anbefales videre at politisk utvalg ikke utelukkende blir det ene stedet hvor man driver 34 

med politikkutvikling på lokalforeningsnivå. Det vil være positivt for foreningen om det 35 

arrangeres flere workshops og politikkutviklingskonkurranser.  36 

Plankomiteen anbefaler at:  37 

• Politisk utvalg har flere foredrag knyttet til rollen som 1. nestleder 38 

• Man fortsetter å fokusere på et godt samarbeid innad i utvalget  39 

• Utvalget legger opp til flere workshops og andre medlemstilbud for politikkutvikling 40 

 41 

 

3. Organisasjon 42 

 

3.1 Organisatorisk utvalg 43 

Samarbeidet og informasjonsflyten mellom arbeidsutvalget og organisatorisk utvalg har det 44 

siste året vært bra. Utvalget har hatt mer innflytelse over planene som har blitt utarbeidet og 45 

det bør fortsettes. Det er også en fordel for lokalforeningene at de får tidlig informasjon om 46 

kampanjer og andre viktige høydepunkter gjennom året. På den måten kan de forberede seg 47 

mye tidligere enn vanlig.  48 

 49 

Den økte innflytelsen til utvalget øker også mengden arbeid til lokale 2. nestledere og det kan 50 

være lurt å definere rollen deres mer. Videre kan det være lurt å ha flere foredrag på starten 51 

av året og passe ekstra på at utvalget også blir brukt som en utveksling av erfaringer mellom 52 

lokalforeningene.  53 

  54 

 55 

Plankomiteen anbefaler at:  56 

• Organisatorisk utvalg fortsetter å ha innflytelse på planene som blir laget innenfor 57 

kampanjer og medlemstilbud  58 

• Organisatorisk utvalg skal ha flere foredrag  59 

• Det fortsettes å gi tidlig informasjon om kampanjer  60 

 61 

 

3.3 Medlemstilbud 62 

Dette året har litt av medlemstilbudet blitt flyttet tilbake til Høyres hus, noe som har gjort at 63 

flere har dukket opp på medlemsmøter. Dette burde man fortsette med. 64 

 65 

I år har vi sett en del utfordringer rundt arrangementplanen, som sier hvilke uker 66 

lokalforeningene skal ha møter. Lokalforeningene sliter med å arrangere møter de ukene de 67 

har fått tildelt, og sliter med å bytte uker med de andre lokalforeningene. Dette fører til at det 68 

generelt sett blir arrangert færre medlemsmøter enn ønsket. Plankomiteen anbefaler derfor 69 

at planen legges ned slik at foreningen opprettholder et godt medlemstilbud. 70 

 71 
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I år ble Trøen-akademiet startet opp. Dette har vært en viktig del av fylkets medlemstilbud og 72 

har vært et sted hvor mange nye medlemmer har møtt opp. Dette skyldes nok at Trøen-73 

akademiet har i større grad hatt mer spennende temaer og foredragsholdere. Plankomiteen 74 

anbefaler derfor at Trøen-akademiet fortsetter i årene som kommer. 75 

 76 

Fylket og lokalforeningene burde i større grad ta etter Trøen-akademiet og arrangere møter 77 

med mer komplekse temaer og mer kreative foredragsholdere. Av erfaring vil flere 78 

medlemmer dukke opp på slike møter. 79 

 80 

Plankomiteen anbefaler at:  81 

• Arrangementplanen som den er i dag legges ned, men at det fortsatt settes krav og at 82 

de blir fulgt opp gjennom organisatorisk utvalg 83 

• Trøen akademiet fortsetter. 84 

• Det arrangeres møter med litt mer komplekse temaer og litt mer kreative 85 

foredragsholdere. 86 

 87 

 88 

 

4. Medier 89 

 

4.1 Tradisjonelle medier 90 

Akershus Unge Høyre har det siste året vært flinke på å være ute i media, spesielt rundt 91 

høydepunkter som kampanjer og landsmøtet, og lokalforeningene får god oppfølging av 92 

medieansvarlig. Videre kan det være lurt å ikke ha like rigide medieplaner, da det ofte 93 

minsker motivasjonen til å skrive. Foreningen kan også bli flinkere på å ha oppslag i media 94 

og ikke bare leserinnlegg.  95 

 96 

Det ønskes at lokale 1. nestledere blir flinkere på å gi purringer om medieoppslag gjennom 97 

politisk utvalg og at medieansvarlig tar rollen i å minne dem på dette. Det kan også være lurt 98 

å ha flere workshops rundt å skrive leserinnlegg slik at nyere medlemmer også føler seg 99 

trygge på dette området. På denne måten blir folk også flinkere å skrive sammen og ikke 100 

bare alene.  101 

 102 

Plankomiteen anbefaler at:  103 

• Medieansvarlig fortsetter å følge opp leserinnlegg og medieoppslag  104 

• Det lages mindre rigide medieplaner slik at lokalforeningene føler på en frihet, og ikke 105 

tvang, til å skrive 106 

• 1. nestledere i lokalforeningene blir flinkere til å følge opp sine egne i å skrive 107 

leserinnlegg og at de får beskjed om dette gjennom politisk utvalg  108 

• Det arrangeres flere workshops rundt skriving 109 

 110 

 

4.2 Sosiale medier 111 
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Foreningen har et høyt aktivitetsnivå på sosiale medier, dette gjelder også flere 112 

lokalforeninger i fylket. Denne aktiviteten bør videreføres til neste periode. Likevel burde man 113 

bli flinkere til å følge opp at lokalforeningene bruker sine sosiale medier løpende gjennom 114 

hele året. 115 

 116 

I år har fylket begynt å bruke canva til å lage grafikker til sosiale medier. I den anledning ble 117 

det holdt canvaskolering for lokalforeningene hvor de fikk opplæring i bruk av canva og fikk 118 

maler som de kan bruke på egne sosiale medier. Dette anbefaler plankomiteen at man 119 

fortsetter med.  120 

 121 

I året som kommer burde fylket i større grad legge ut mer varierende innhold på sosiale 122 

medier. For eksempel burde man bli flinkere til å legge ut mer bilder fra arrangementer, 123 

sommerleir osv. for å vise at folk har det gøy.  124 

 125 

Plankomiteen anbefaler at:  126 

• Fylket fortsetter å gi canvaopplæring til lokalforeningene. 127 

• Fylket fortsetter å følge opp at lokalforeningene bruker sine sosiale medier løpende 128 

gjennom hele året. 129 

• Fylket legger ut mer varierende innhold. 130 

 131 

 

5. Styringsorganer 132 

 

5.1 Lokalforeningene 133 

 

Asker: 134 

I år har Asker fått til mye. Vi har fått gode politiske gjennomslag, og er spesielt fornøyd med 135 

Unge Høyres Landsmøte hvor vi hadde både gode delegater og fikk gjennomslag for flere av 136 

forslagene våre. Vi har vervet mange nye medlemmer og vi har fått flere nye aktive som vil 137 

bidra til at Asker blir en livlig og aktiv forening. Asker har vært flinke til å komme opp med 138 

kreative medlemsmøter, men vi har fremdeles en vei å gå når det kommer til antallet. Det 139 

samme gjelder medieoppslag, vi har heller ikke nådd mediemålet vårt i år. Det anbefales at 140 

styret prøver å arrangere flere uformelle «skrivearrangementer» i håp om at det vil bidra til 141 

flere medieutspill. 142 

 143 

Bærum: 144 

Dette året har Bærum Unge Høyre gjort en god jobb med politikkutvikling i forkant av 145 

landsmøtet, som endte med gode gjennomslag. Bærum hadde med flere nye medlemmer på 146 

sommerleir og har dette året fått nye aktive medlemmer. Flere medlemmer har vært synlige i 147 

lokale og nasjonale medier. Samtidig har perioden vært preget av en suboptimal økonomisk 148 

situasjon som har satt et tydelig preg, spesielt på antall arrangementer, men arrangementene 149 

som har blitt arrangert har vært svært vellykkede. Foreningen bør den kommende perioden 150 

ha et større fokus på langtidsplanlegging for å skape forutsigbarhet for styrets medlemmer 151 

og foreningens øvrige medlemmer og fortsette å videreutvikle samarbeidet med Bærum 152 



 

 4 

Høyre. Samtidig bør foreningen fokusere på synlighet i media og medlemsvekst frem mot 153 

valget. 154 

 155 

Follo: 156 

Dette året har Follo Unge Høyre hatt god politikkutvikling og læring i forbindelse med Unge 157 

Høyre sitt nye program og lokale resolusjoner. Follo har tatt i bruk de ulike Høyre foreningene 158 

og kommunestyregruppene for å få gjennomslag for god Unge Høyre politikk. I tillegg har 159 

Follo hatt varierte medlemsmøter for å nå ut til en større medlemsmasse og ivareta 160 

medlemmene sine ønsker, blant annet ved Unge Høyre på 1-2-3 og debatter med andre 161 

ungdomspartier. Samtlige styremedlemmer har bidratt godt på skoleaksjoner. Samtidig bør 162 

lokalforeningen fokusere på media fremover og planlegge det i større grad i forbindelse med 163 

lokal politisk forum.  164 

 165 

Nedre Romerike 166 

I Nedre Romerike Unge Høyre har vi hatt god oppgavefordeling og samarbeid innad i styret. 167 

Foreningen har hatt noen få arrangementer, blant annet «Hvordan få flere av trygd og inn i 168 

jobb» med Nicolai Østeby og fått noen få nye aktive medlemer. Gjennom året har det vært 169 

flere media oppslag. NRUH fikk vedtatt punkter på landsmøtet i juni og arrangerte ekstra 170 

styremøter for punkter til programbehandling. På sommerleir fikk vi med de nyere 171 

medlemmene. Til neste periode anbefales foreningen å fokusere på å verve flere medlemmer 172 

og bli mer aktive på sosiale medier. Videre burde foreningen prøve å få arrangert politisk 173 

forum og andre arrangementer til neste år. 174 

 175 

Øvre Romerike 176 

Øvre Romerike har lagt innsats i utviklingen av ny politikk, blant annet med resolusjoner 177 

utviklet i samarbeid med andre lokalforeninger. Øvre Romerike har hatt flere suksessfulle 178 

medlemsmøter som for eksempel skolering om KI og digital politikk. I tillegg har 179 

lokalforeningen deltatt i flere skolebesøk der vi har vervet nye medlemmer. Vi har vært 180 

synlige flere ganger i de lokale mediene både i Romerikes Blad men også i Eidsvoll 181 

Ullensaker Blad. Fremover blir det viktig å styrke samarbeidet med Nedre Romerike samtidig 182 

som man fortsetter arbeidet for å øke synligheten i ulike medier. 183 

 184 

HS Akershus  185 

Foreningen har gjennomgått en renessanse i inneværende periode. Styret har fokusert på å 186 

skape et medlemstilbud som oppleves meningsfylt, skape en lavterskel arena for studenter å 187 

uttrykke seg politisk og utvikle seg karrieremessig. 188 

  189 

Perioden har skapt et bærekraftig fundament for videre drift av foreningen ved å sikre at 190 

tilbudet treffer målgruppen godt og at både medlemmer og styret opplever deltakelse i 191 

foreningen ikke skaper press, men heller oppfattes som et godt tilskudd til studiehverdagen. 192 

  193 

Politikkutvikling har også stått sentralt, man har i løpet av perioden fått muligheten til å 194 

påvirke politikk både innad i HSA, nasjonalt gjennom landsstyret, HSLM og UHLM. 195 

Foreningen fikk spesielt mye gjennomslag på HSLM. 196 

  197 
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Det gror godt i foreningen, et medlem har kommet inn i sentralstyret til Unge Høyre og flere 198 

medlemmer melder at de har fått en ny giv gjennom medlemskapet i HSA. 199 

  200 

Foreningen burde fortsette med å skape et lavterskeltilbud fri for press og konkurranse og 201 

fokusere på det sosiale samt reell politisk påvirkning og utvikle medlemmene 202 

karrieremessig.  203 

 204 

 

5.2 Arbeidsutvalget 205 

Arbeidsutvalget (AU) har den foregående periode hatt et greit aktivitetsnivå. Likevel ser 206 

plankomiteen at Arbeidsutvalget i større grad må bli flinkere på å synliggjøre seg og arbeidet 207 

de gjør. Som ett ledd i dette at hele AU er lett tilgjengelig for alle medlemmer og møter aktivt 208 

opp hos lokalforeninger. Plankomiteen mener at ved et bedre oppmøte fra AU hos 209 

lokalforeninger vil man kunne styrke motivasjonen hos flere. Samtidig ser man at AU har en 210 

travel  kalender, men komiteen er opptatt av at man blir flinkere på å planlegge godt fremover 211 

i tid slik at det blir mer forutsigbart for alle parter. Dette mener man er spesielt viktig rundt 212 

kampanjer, slik at man sikrer oppmøte fra AU. Plankomiteen mener at det er viktig å fortsette 213 

med lokalforeningskontakter i AU. Det anbefales at man samtidig jobber for å synliggjøre og 214 

tilgjengeliggjøre lokalforeningskontakten for hele lokalforeningsstyret.  215 

 216 

 

5.3 Fylkesstyret 217 

Fylkesstyret har i denne perioden hatt et godt år, der man har klart å opprettholde en god 218 

kontakt mellom lokalforeningene og arbeidsutvalget. Dette er noe som har vært en styrke for 219 

arbeidet og fremdriften i fylkesstyret. Likevel ser plankomiteen at man må påse å 220 

opprettholde et effektivitetsnivå gjennom hele møtet. Dette må også sikres ved å unngå 221 

unødige lange redegjørelser. Selv om forholdet mellom lokalforeningene og arbeidsutvalget 222 

har vært godt denne perioden, ser plankomiteen det som svært viktig at man fortsetter å 223 

jobbe strukturert og gjennomgående for å sikre at dette opprettholdes.  224 

 225 

226 
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Plankomiteen har bestått av: 227 

• Sofia S. Zalmai (Leder) 228 

• Sofie Rønnevik (Arbeidsutvalget) 229 

• Herman Wersland (Arbeidsutvalget)  230 

• Julius Kvello Mellgren (Asker) 231 

• Mikkel Lindøe (Bærum)  232 

• Oda Skaug (Follo)  233 

• Antonio Gade Wilhelmsen Serri (Høyres Studenter)  234 

• Vilje Amalie Hoff Aanes (Nedre Romerike)  235 

• Erik Alexander Haugland (Øvre Romerike) 236 

  237 



 

 7 

 238 

 239 

 

 240 

 

 

 

 
 

 241 

 242 

 243 


	1. Innledning
	2. Politikk
	2.1 Politisk forum
	2.2 Politisk utvalg

	3. Organisasjon
	3.1 Organisatorisk utvalg
	3.3 Medlemstilbud

	4. Medier
	4.1 Tradisjonelle medier
	4.2 Sosiale medier

	5. Styringsorganer
	5.1 Lokalforeningene
	5.2 Arbeidsutvalget
	5.3 Fylkesstyret


